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Peníze a vliv: Stavbu nové lanovky ve Špindlu brzdí spory s majiteli pozemků, říká podnikatel Rattaj  
  20. 12. 2022, 8:59, Zdroj: Plus , Vydavatel: ČESKÝ ROZHLAS, Sentiment: Neutrální

… sport a ukazuje se to i ve statistikách kdy v počtu strávených lyžařů dnů to znamená dnů ve kterých lyžujete nebo snowboardu
odhadujete tak jsme čtrnácti na světě a to si myslím že na takhle malou republiku je velmi dobrý výkon potvrzuje ředitel asociace
horských středisek libor knot areály se ale vzhledem k nerovnoměrné sněhové nadílce v posledních letech…

Během zimní dovolené chtějí Češi hlavně odpočívat a lehce sportovat  
  22. 12. 2022, 4:10, Zdroj: aexport.cz , Sentiment: Ambivalentní

… hosté zvyklí,“ říká ředitel Asociace horských ředitel Libor Knot. Za zimní dovolenou Češi plánují utratit v průměrů za osobu 6 361 Kč.
Nejvíc za ubytování (46 %) a stravu (17 %). Na kulturu, sport a památky mají lidé během zimní dovolené připraveno v průměru 817 Kč.
Sdílet článek Autor: aexportcz || aexportcz …
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Odpolední vysílání
TV , Datum: 21.12.2022 , Zdroj: ČT 24 , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Sledovanost pořadu: 0 , Země: Česko
, Pořad: Odpolední vysílání 14:00 , AVE: 21 324 105,00 Kč , GRP: 0,92
... začala už na začátku prosince a my ve my ve vysílání ČT24 postupně probíráme její různé podoby v tuhle chvíli bychom měli
být ve spojení s Liborem  knotem  ředitelem asociace  horských  středisek  České republiky, zdravím vás přeju pěkný den.
mluvčí 13,...

Nový den
TV , Datum: 20.12.2022 , Zdroj: CNN Prima News , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Sledovanost pořadu: 0 ,
Země: Česko , Pořad: Nový den 08:00 , AVE: 0,00 Kč , GRP: 0,15
... například za ubytování nebo stravu. mluvčí 2, --------------------Dá se sehnat volný pokoj, například i na Silvestra ne na to
nám odpoví ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot , kterého vítáme ve vysílání. Dobrý den. mluvčí 1, -----------------
---Dobré ráno všem pane knoto...

Odpoledne na Rádiu Z
RÁDIO , Datum: 16.12.2022 , Zdroj: Rádio ZET , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost pořadu: 0 ,
Země: Česko , Pořad: Odpoledne na Rádiu Z 16:00 , AVE: 2 250 450,00 Kč , GRP: 0,01
... na lyžařském vleku, tak tak nějak to asi teď vypadá. Myslím, že už ve všech horských středisek střediscích v České
republice, ředitel jejich asociace Libor  knot  je s námi ve spojení, hezké odpoledne. mluvčí 8, --------------------Hezké
odpoledne všem. mluvčí 6, --------------------Tak u...
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Jiří Václavek, moderátor 
14 hodin a přehled zpráv ČT24 dobré odpoledne přeju Ukrajina od Spojených států dostane další pomoc v hodnotě téměř
dvou miliard amerických dolarů Bílý dům to potvrdil v momentě, kdy je ukrajinský prezident na cestě do Washingtonu součástí
balíku bude i systém protivzdušné obrany patriot ten umožňuje likvidovatovat nepřátelské rakety střely s plochou dráhou letu i
letadla Washington taky poskytne ukrajinským silám výcvik v obsluze tohoto systému ve třetí zemi.

mluvčí 
Vrchní soud v Británii rozhodl, že vláda porušuje dohodu o vystoupení z Evropské unie. Londýn požaduje, aby unijní občané
znovu žádali o povolení žít a pracovat ve spojeném království, což je podle soudu nezákonné Velká Británie vystoupila z bloku
31. ledna 2020 poté, co se v referendu v roce 2016 vyjádřilo téměř 52 % Britů pro odchod od té doby se ale nespokojenost s
brexitem zvyšuje a hlasy volající po návratu do sedmadvacítky sílí. Rychnov u Jablonce nad Nisou vyhlásil kvůli ledovce
kalamitní stav. Lidé by měli vycházet pouze v nejnutnějších případech. Vedení třítisícového města uzavřel pro ulice pelíkovická
a hřebenovka. Kvůli hornatému terénu se vozy technické údržby do některých částí nedostanou pro Liberecký kraj platí
výstraha s vysokým stupně nebezpečí až do zítřejšího dopoledne. Vláda zřídila funkci vládního zmocněnce pro záležitosti
romské menšiny. Do pozice jmenovala Lucii fukovou. Ta v minulosti mimo jiné koordinovala pod úřadem vlády evropský rok
rovných příležitostí vytvoření funkce je podle kabinetu nutné vzhledem k rozsahu agendy a její roztříštěnosti mezi různé úřady.
V Anglii a Walesu stávkují kvůli platům zaměstnanci záchranné služby. Do terénu vyjedou pouze v případě, že bude ohrožen
něčí život britské ministerstvo zdravotnictví tvrdí, že je ohrožena bezpečnost pacientů. Náměstek ministra vyzval občany, aby
dobře zvážili, co budou dnes dělat.

Pokud se lidé budou věnovat činnosti, ať už jsou to například kontaktní sporty nebo jiné aktivity, možná by to ještě měli
přehodnotit.

A teď připojíme další podrobnosti o cestě ukrajinského prezidenta do Spojených států. Je to vůbec poprvé od ruské invaze, kdy
zemi opustil s americkým prezidentem absolvoval řadu telefonátů a i s dalšími státníky dosud jednal buď na dálku nebo přímo v
Kyjevě. Metropoli opustil už několikrát navštívil, například osvobozený cherson ostřelovanou oděsu nebo vojáky přímo na
frontě. Včera přijel do machmuhu, o kterých se vedou těžké boje.

Český premiér německý prezident předsedkyněni Evropské komise a řada dalších ti všichni na setkání s ukrajinským
prezidentem zamířili do Kyjeva. Spojené státy zastupovala mimo jiné předsedkyně Sněmovny reprezentantů.Pelosiová Nancy
se se vděčný především za tento signál je to signál silné podpory Ukrajině, jak ze strany Spojených států ze strany amerického
lidu ze strany kongresu.Po více než 300 dnech od začátku ruské invaze míří Volodymyr Zelenskyj za hranice napadené země.
V Bílém domě byl naposledy loni v srpnu. Od té doby s lídrem Spojených států mluvil jen na dálku. Naposledy před dvěma
týdny pak přišla oficiální pozvánka do Bílého domu.

Kancelář prezidenta Zelenského pozvání formálně přijala minulý pátek. Návštěva pak byla definitivně potvrzena v neděli.
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Začátkem války se ukrajinský prezident stal terčem číslo 1 proruské vojáky s válkou zasažené země ale neodešel. Metropoli
opouští jen při návštěvách frontové linie jako včera, kdy zamířil do bachmutu, o kterých se svádí těžké boje.

Naši bojovníci mi dali ukrajinskou vlajku a požádali mě, abych ji předal těm, jejichž rozhodnutí jsou Ukrajinu pro RO pro všechny
naše vojáky hodně důležitá. Určitě to uděláme určitě vytrváme. Určitě získáme pro Ukrajinu potřebnou podporu.

A právě s touto vlajkou teď Zelenskyj letí do Spojených států, kde bude jednat o dalším navýšení americké podpory. Kyjev by
měl získat i systém protivzdušné obrany patriot.

Právě o něj Ukrajinci dlouhodobě žádali a pokud se tak stane, tak budou mít velkou šanci, že budou schopni do budoucna
bránit ukrajinské nebe před útoky z Ruska a také před íránskými drony a raketami, které Írán jako spojenec Ruska v útoku na
Ukrajinu dodává.

Podle Bílého domu zůstane Zelenskyj ve Washingtonu jen pár hodin. Kromě řady bilaterálních jednání ale stihne i vystoupit
před oběma komorami kongresu. Jan Řápek, Česká televize.

Spojené státy jsou jednoznačně největším podporovatelem Ukrajiny Washington už Kyjevu poskytl finanční pomoc v přepočtu
vyšší než 410 miliard korun pro porovnání. Druhé Německo poskytlo přes 53 miliardy korun do desítky zemí, které poslaly
nejvyšší pomoc se vešla i Česká republika. Pojďme připojit aktuální reakci Ruska Karel Rožánek, zpravodaj České televize v
Moskvě. Karle, Dobré Dobré odpoledne přeju.

Dobrý den z Moskvy tobě i divákům ČT se čtyřky.

Už jsme říkali, že Kreml reagoval na cestu Zelenského do Spojených států. Prohlášením, že ta cesta hatí šance na mírová
jednání. Přibylo k tomuto prohlášení ještě vyjádření přímo Vladimira Putina jenom připomínám, že Vladimír Putin vystoupil dnes
odpoledne na rozšířeném zasedání ministerstva obrany.

Tak mi nepřibylo to to řekl Dmitrij Peskov platí dál. To znamená, že pro cesta Volodymyra Zelenského do Spojených států
nepřinese nic pozitivního a nepřinese to ani to, že by se Rusko a Ukrajina přiblížily nějakým způsobem k mírovým rozhovorům.

Už jsme mluvili o tom, že je jasné, že při té návštěvě bude oznámena dodávka systému patriot seznamu protivzdušné obrany
pro Ukrajinu, což Rusko už dřív označilo za eskalaci války. Jakou reakci Ruska na oznámení té dodávky je možné čekat?

Tak ruské velvyslanecectví ve Washingtonu už ve středu oznámilo, že to bude mít pro pro Spojené státy nerozídné následky.
Mluvčí ministerstva zahraničních věcí ruského ministerstva zahraničních věcí Marie zachaovéová řekla, že by to znamenalo
větší šanci přímého zapojení americké armády do toho ukrajinského konfliktu, jak a nakonec ale bude ruská odpověď to jenom
těžko říci, protože Rusové mluví o těch zbraních dodávaných Západem ukrajinské armádě na Ukrajinu jako o legitimních cílech,
ale systém patriot nejsou jediným zbraňovým systémem, které Spojené státy a i spojenci na Ukrajinu dodávají. Připomeňme,
raketové systémy haimars nebo ruční raketový komplex javelin, který tyto zbraně jsou velmi účinné a velmi pomáhají
ukrajinským vojákům v boji s ruskou armádou. To znamená, uvidíme, jaká může být další ruská odpověď. Těžko spekulovat, ale
na dodávky těch dřívější zbraňové dodávky Rusko nějakým způsobem nereagovalo.

A pojďme teď Karla, prosím, podrobněji k tomu dnešnímu vystoupení Vladimira Putina na ministerstvu obrany, což je něco, co
bylo avizováno jako zásadní vystoupení ruského prezidenta. Mimochodem Vladimir Putin tam ještě mluví nebo ten projev už
skončil.

Mluvil Vladimír Putin mluvil a zřejmě bude ještě mluvit, protože co jsem viděl ty ten živý přenos, tak mluvil po něm ministr obrany
Sergej Šojgu a Vladimír Putin tam doplňniloval ještě nějaké informace a jako vrchní velitel ozbrojených sil podle mluvčího
Dmitrije Peskova bude mít ještě závěrečné slovo, kdy promluví k těm vojákům. To znamená ano, dá sepokládat, že Vladimír
Putin bude ještě.

Jak zatím z toho, co zaznělo, hodnotil ruské působení na Ukrajině, respektive to, čemu Moskva, říká speciální vojenská
operace.

Karon ho o tom, že ruské síly ruská armáda investice do něj nebo o finanční prostředky, které Rusko vynakládá do ruské
armády, nejsou nějak ohraničeny, že bude dál dávat peníze i do rozvoje jaderných sil jaderných a jaderné triády. To znamená
strategických bombardérů, odpalovacích pozemních systémů, ale i vlastně balistických raket odpalovaných z ponorek a že
ruská armáda se bude dál rozvíjet. Zároveň řekl, že ruská armáda by si měla všímat zbraňových systémů, které používá NATO
NATO a a a důsledně studovat i taktické postupymád Severoatlantické aliance. To evidentně ukazuje, že to potvrzuje tu ruskou
vojenskou doutrinu, že nepřítelem pronická aliance.

A mohlo by být po dnešku jasněji. Jaké cíle Rusko na Ukrajině má, může dojít v tomto směru během třeba toho závěrečného
vystoupení k nějakému zpřesnění?

Myslím si, že ne, protože Vladimír Putin a vlastně i ostatní vrcholní představitelé mluví o tom, že ty cíle speciální vojenské
operace, jak se tady může v Rusku jedině konflikt na Ukrajině nazývatvat, tak jsou jasné je to úplné ovládnutí Donbasu a úplné
ovládnutí toho anektovaného území. Těch dvou oblastí chersonské a Záporožské platí zároveň i ty ty 2 zásadní cíle, které o
jejich Vladimír Putin mluvil na začátku, když vyhlásil to, že dalo rozkaz úplné armádě vojenskému útoku na Ukrajinu. To
znamená denacifikace a demilitarizace Ukrajiny zároveň dnes Vladimir Putin řekl, že 300 000 rezervistů, kteří byli povoláni do
ruské armády na podzim při té částečné mobilizaci, tak už se buď zapojila do bojů a 150 000 těchto lidí se připravuje cvičí k
tomu, aby mohli být nasazeni právě na Ukrajině a řekl, že 150 000 mužů je velká síla na to, aby Rusko rozsáhlo na Ukrajině
svých cílů.

Karel Rožánek z Moskvy děkujeme.
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Taky díky a přeji hezký den do České.

Republiky.

A připojíme komentář Michaela Romancova politického geografa z fakulty sociálních věd Univerzity Karlovy i vás zdravím dobré
odpoledne přeju. Dobré odpoledne. Je ta osobní návštěva ukrajinského prezidenta Zelenského ve Spojených státech pro
Vladimira Putina hodně nepříjemné překvapení.

Myslím si, že je to něco, co ho rozhodně nepotěšilo, protože Rusko sice dlouhodobě tvrdí, že Ukrajina je pouhou loutkou a už
také na ruských sociálních sítích a předpokládám i v médiích znělo, že tedy Zelenskyj si jede pro instrukce od svého
loutkovodiče. Nicméně fakt, že Zelenskyj napřímo osloví kongres Spojených států a bude mít bilaterální jednání s americkým
prezidentem a zejména, ale ta přislíbená dodávka patriotů a výcvik ukrajinských obsluh, tak to je něco, co se Putinovi
pochopitelně líbit nemůže.

Jak.

Může Rusko podle vás na tu návštěvu ve Washingtonu zareagovat, bude reagovat nějak, jinak, než jsme byli dosud zvyklí v
podobě nějakých intenzivních útoků na ukrajinskou kritickou infrastrukturu. Je možné čekat něco něco jiného.

Tak samozřejmě se naplno vlastně rozjede ruská propagandistická mašinérie zhruba těch intencí, které jsem před chviličkou
naznačil. Za druhé samozřejmě, pokud na to Rusové budou mít k dispozici dostatečné množství vlastního vojenského vybavení,
tak určitě budou pokračovat v útocích na ukrajinské civilisty, ale 1 ta reakce se se vlastně rýsuje na opačném konci světa.
Ruský někdejší prezident a dlouholetý premiér dnes vlastně předseda ruské Rady bezpečnosti a šéf politické strany jednotné
Rusko Dmitrij Medveděv byl na návštěvě u čínského prezidenta a šéfa čínské komunistické strany Si Ťin-pchinga ta návštěva
byla oficiálně oznámena jako návštěva vlastně těch Medveděva v Číně, jakožto jakožto návštěva a rozhovory, které probíhají
mezi šéfy těch dvou politických stran, které jsou u moci. Ale jednoznačně se probírala i témata, která nesouvisí přímo se
spoluprací politických stran, otevřeně se tam mluvilo právě o válce na Ukrajině, kde Si Ťin-pching Medveděva, který v
posledních letech vystupoval jako vlastně ten největší ruský jestřáb v posledních letech v posledních týdnech vystupoval jako
ten největší ruský jestřáb, tak vlastně Si Ťin-pching jednoznačně jakoby jemu řekl, že by se Rusové měli uklidnit, že by měli
přestat vlastně vyhrožovat jadernou eskalací. A dále se jednalo o dodávkách ruských energosvin do Číny. Problém není v tom,
že by Rusko nemělo energos suroviny problémy v tom, že mu začínají scházet kapacity na to, aby vůbec bylo schopné
dodávat. Pravděpodobně se vyjednávalo o výstavbě větve pro kterou Rusové nemají peníze, čili ta reakce může mít i tuhletu
podobu ruské snahy nějak jako narychlo nově se dohodnout Čína.

A mimochodem i západní politici čas od času apelují směrem k čínskému prezidentovi Si Ťin-pchingovi, aby využil svého vlivu
na ruského prezidenta Vladimira Putina v tomto směru to tedy nemusí být úplné, lidově řečeno, plácnutí do vody skutečně
může mít čínský prezident nějaký vliv na to, co bude Vladimir Putin, které kroky bude podnikat směrem k Ukrajině-li.

Rusko vést válku a zatím to vypadá, že o nic jiného Rusové nestojí, tak tu válku musejí mít zdroje a ty zdroje jim evidentně
dochází. Není žádné tajemství, že ruský ten takzvaně obraně průmyslový komplex prostě není schopen vyrábět zbraně,
respektive munici v tom tempu, které vlastně ruské vojenské akce na Ukrajině vyžadují a aby vůbec byli schopni co vyrábět, tak
potřebují dodávky primárně z Číny, protože ze západu jako něco k nim samozřejmě jakoby proklouzne navzdory všem sankcím.
Nicméně od toho západu pro pro velké dodávky jsou v tento okamžik, zdá se poměrně spolehlivým způsobem jaksi odstřižení a
nikdo jiný než Čína, jim v tomhletom ohledu není schopen pomoci, ale čínačíňané jsou na rozdíl od Ruska jaksi v úplně jiné
situaci. Dneska zveřejnili ruské zdroje, že čínské banky se prý plně jaksi připojili k těm bankovním sankcím proti ruským
bankám, respektive ruskému finančnímu sektoru s tím, že prý čínské Komerční banky začaly zcela akceptovat vlastně ty ta
omezení, které, které dalo do světového oběhu americké ministerstvo financí a Čína je vysoce pragmatický aktér a z čínských
jaksi zdrojů jdou. Informace, že Čína prostě doporučuje Moskvě, chovejte se tak, aby to neuškodilo jaksi Rusko čínským
společným.zájmům Si si přicházejí další informace o tom dnešním projevu Vladimira Putina na ministerstvu obrany. Ta čerstvá,
například mluví o tom, že Putin oznámil, že těžká mezikontinentální balistická raketa sarmat bude zařazena do výzbroje v
nejbližší době. Podobná vyjádření je nutné brát vážně, nebo to jsou spíš proklamace směrem k veřejnosti. Pokud bychom brali
v úvahu to v nejbližší době, tak v nejbližší době to znamená po celou tu dobu, co je putinů moci, tak už jaksi Rusko mělo udělat
celou řadu naprosto zásadních reformních a modernizačních kroků. Většina z nich zůstalo pouze na papíře, pokud se něco
realizovalo, tak pouze zlomky. Nicméně to neznamená, pokud jde o právě vojenskou výzbroj, že by Rusové nebyli schopni nic z
toho, co deklarují jaksi vyrobit oni většinou jsou schopni to vyrobit, co už nejsou schopni, tak to jsou, to je potom ta velká
sériová výroba, případně sériová výroba v dostatečné kvalitě, takže to, že tahleta raketa, kterou testují už řadu let, bude
zařazena do výzbroje, to se jeví být jako pravděpodobné v okamžik. Nicméně otázka, kolik těch raket jsou schopni vyrobit a
hlavně, jakým způsobem by případně tuhletu zbraň chtěli využít jako nějakou kartu v tom vyjednávání, ať už směrem k Pekingu
nebo směrem.

K Washingtonu a pojďme, prosím, ještě zpátky k té návštěvě Volodymyra Zelenského ve Spojených státech. Americká televize
CNN použila v souvislosti s tou návštěvou historickou paralelu, když tu cestu Volodymyra Zelenského přirovnala k předvále
před vánoční cestě britského premiéra CH Churchilla v roce 41 krátce poté, co Japonci zaútočili na americký přístav Harbor a
mimo jiné řekla toto, že ta návštěva upevnila spojenectví, které pomohlo vyhrát. Druhou světovou válku a vybudovala
poválečný demokratický svět. Tato paralela podle vás je na místě není na místě.

Británie měla v roce 1941 ve světě úplně jaksi jinou pozici, než má dnes ta Ukrajina ve světě, respektive v Evropě, takže v
tomto ohledu si myslím, že ta paralela nesedí. Ta paralela by seděla za předpokladu, že by tam přijel na na takovouhle
návštěvu Si Ťin-pching, což se zjevně nestalo, ale jaksi každá paralela jaksi kulhá. Faktem nicméně je, že Zelenskyj, pokud jde
o jeho image, řekněme, tak je na tom v tento okamžik minimálně v tom euroatlantickém prostoru podobně jako Winston
Churchill byl v roce 41 to znamená, já si myslím, že to sedí, pokud jde o o roli těch dvou osobností historických, že to nesedí,
pokud jde o potenciál dnešní Ukrajiny a tehdejší Británie a jejího.

Impéria i z americké strany čas od času zaznívalo určité rozčarování z toho, jak Volodymyr Zelenskyj vystupuje, jakou
samozřejmostí žádá další a další pomoc. Změnilo se v tomto směru nějak Zelenského vystupování, například v oblasti
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vděčnosti nebo projevování nějakých díků směrem ke Spojeným státům?

Tak já myslím, že ukrajinský prezident jaksi se učí. Není se ta role, kterou má je nezáviděníhodná pozice, kterou má, tak tu
vlastně v posledních jaksi několika desítkách let v Evropě neměl vůbec nikdo, takže učí se za pochodu dělá chyby, kdyby je
nedělal. Bylo by to nelidské či tohle je něco, co mi přijde být jako naprosto přirozené. Ano, Zelenskyj už několikrát, řekl bych
přestřelil, ale myslím si, že zatím všichni berou v úvahu to pod jakým obrovským tlakem je a vždycky byl schopen on a jeho tým
v té oblasti právě jaksi PR nebo mediální oblasti. Ty případné přešlapy zatím docela dovedným způsobem jako být zpátky nebo
nějakým způsobem vykompenzovat a pokud jde o jeho schopnost projevit vděk, tak, myslím si o tom nemůže být sporu
mnohokrát to takhle, například jaksi dal najevo vůči České republice, případně dalším evropským nebo středoevropským
spojencům.

Michal Romancov děkuju.

Já děkuji za pozvání, hezký den.

A teď se vracíme ke komplikacím způsobeným ledovkou. Rychnov u Jablonce nad Nisou vyhlásil kalamitní stav vozy technické
údržby se do některých ulic kvůli ledovce vůbec nedostanou a podrobnosti přímo z místa od Jany Šrámkové. Jano, zdravím tě,
ve kterých částech města je situace nejhorší?

Jana Šrámková, redaktorka 
Hezký den. My teď SO stojíme v ulici pelíkovické, která je průjezdná jen do poloviny auto s posypem se dostalo k tomu
poslednímu domu a dál je už jen čistý led. bohužel Se dopoledne dopoledne se sem nedostali ani záchranáři. Naštěstí se
jednalo pouze o převoz pacienta, nikoliv o akutní ošetření. Absolutně nesjízdná je také rychnovská hřebenovka. Problémy jsou
také v příkré ulici v kostelní ulici. Město se teď snaží zbavit ledovky, především ty hlavní silnice vedoucí ke škole školce
zdravotnímu středisku, a protože z technických a kapacitních důvodů není možné udržet celé město bezpečně sjízdné vyhlásil
starosta Rychnova u Jablonce nad Nisou Tomáš leínský kalamitní stav. Ten je vyhlášený také v sousedním ádle v obci, která je
odtud asi 5 km, tam je nesjízdná silnice zrádla přes Milíře do jeřmanic, ale i další ulice, které jsou velice úzké a příkré a také
tam nemůže kvůli ledovce právě projet auto s inertním posypem. Problémy ale hlásí také třeba Nový Bor na Českolipsku
Zdislava Jitrava a Hejnice na Liberecku. Pod ledem je také třeba zlatá Olešnice, problémy jsou i v Jablonci nad Nisou a
samozřejmě kluzké jsou nejen silnice, ale led pokrývá i chodníky, a to i ve městech, kde už jsou silnice prosolené, a tak
starostové některých obcí vyzvali obyvatele, aby nevycházeli a nevyjížděli, pokud to není nezbytně nutné výstraha před
ledovkou pro Liberecký kraj platí až do zítřejší deváté hodiny ráno.

mluvčí 
Komplikovaná situace je taky v Ústeckém kraji, kde je nesjízdných několik úseků silnic. Problémy mají taky chodci, řada z nich
na kluzkých neošetřených chodnících upadla. Nemocnice v regionu proto mají zvýšený příjem pacientů a apelují, aby lidé
vycházeli pouze v nezbytných případech.

Jako jsem prostě upadla jsem na kanál na praštila jsem se bolí mě i hlava o to nebyla to po postavený poklolouzalo to přímo na
tráv, no to bylo nechci vydu z baráku a bombm a už jsem už jsem jsem ležela.

Uklou jsem na chodníku, kterej byl neošetřenej a sexem s sebou.

Letovka v ranních a dopoledních hodinách komplikovala provoz desítkám autobusových spojů ve Středočeském kraji.
Především na Slánsku a Rakovnicku. Omezení se dotklo 60 linek. Některé vůbec nevyjely. Jinde mají zpoždění nebo došlo ke
ke zrušení některých zastávek.

Téma zimy neopouštíme dnes večer, konkrétně ve 22 hodin a 48 minut totiž začne ta astronomická, konkrétně v moment, kdy
taky nastane zimní slunovrat. Ta meteorologická začala už na začátku prosince a my ve my ve vysílání ČT24 postupně
probíráme její různé podoby v tuhle chvíli bychom měli být ve spojení s Liborem  knotem  ředitelem asociace  horských
středisek  České republiky, zdravím vás přeju pěkný den.

Odpoledne všem.

Slyšíme se, to je dobře. My tady u budovy Českého hydrometeorologického ústavu v tuhle chvíli doslova slyšíme, jak taje,
doufám, že na horách to takhle nevypadá, jak zatím hodnotíte lyžařskou sezónu, její začátek?

Tak lze ji hodnotit pozitivně, protože už od začátku prosince jednak přišly mrazivé dny, což umožnilo spustit technické
zasněžování a a jednak samozřejmě začalo i sněžit, což si všimli určitě i naši spoluobčané ve městech nejenom na horách,
takže ten začátek byl velmi dobrý, protože se se jsou samozřejmě velmi dobré podmínky pro přípravu sjezdových tratí a
středisek. Některá měly opening už 10. prosince některá šestnáctého a samozřejmě ten hlavní jaksi nápor v podstatě, jak
klientů, tak i toho otevírání. Čekáme teďka v sobotu čtyřiadvacátého.

Než se dostaneme k tomu, jak to bude vypadat v těch následujících dnech, ještě by mě zajímalo srovnání s loňskými lety, to
znamená, kolik vleků je třeba v provozu, do jaké míry už jsou v běhu skiareály a jak velký zájem lidí zatím teď ještě před
Vánoci?

Tak lze to srovnat třeba s loňskou sezónou, která začínala podobně brzo na začátku prosince. Samozřejmě je to o tom spíš v
téhle té fázi sezóny pořádně připravit ty sjezdové tratě, protože ten boom těch návštěvníků se očekává spíš až po vánočních
svátcích. To znamená někdy pětadvacetce 26 prosinec, teď je to spíš pro fajnšmekry a ti, kteří už se nemůžou dočkat na hory,
ale i pro ty je v provozu se co jsem se díval téměř chvíli a jak jsem kle.

My jsme tu ve vysílání mluvili s meteorologem Janem Šrámkem, který tedy tu předpověď na Vánoce nemaloval moc zimní, a to
ani pro hory dojde k velkému oteplení, možná možná i právě na horách bude pršet nebo určitě z toho, zatímco vychází z těch
předpovědí počasí, jak se na to připravujete, jak se na to můžete připravovat, jak moc to podle vás ovlivní ten start sezóny?
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Tak naštěstí je to, tak, jak jsem říkal, před chvílí. Připraveno velmi dobře, protože těch mrazivých dnů bylo relativně dost a a je
tam okolo těch od 40 do sta centimetrů sněhu na těch sjezdových tratích. Samozřejmě tu předpověď vnímáme, že dojde asi
dešti i na v našich nadmořských výškách na horách. Doufejme, že ty tratě to vydrží, protože zvlášť ty, které mají namícháno s
technickým sněhem, tak jsou jaksi daleko více odolné. Ta předpověď někdy okolo toho pětadvacátého šestadvacátého se zase
má vrátit k normálu, takže doufejme, že tahle ta, bohužel tradiční vánoční obleva bude relativně krátká a že potom už ty další
dny až do třeba Silvestra a dál budou lepší.

Tak to aspoň vyznělo opravdu tím nejteplejším a asi nejdeštivějším dnem má být vyloženě Štědrý den, tak snad teda
následující dny přinesou počasí, které bude trošku vstřícnější k pobytu. Mimo domov v té souvislosti by mě zajímalo, jestli ty
informace máte, do jaké míry bude možné vyrazit i mimo sjezdovky, to znamená třeba na běžky, na skialpy.

Já myslím, že určitě to bude možné ta návštěvnost tak, jak se zatím vyvíjí, tak bych to nazval něco jako opatrný optimismus,
protože, co se týče bukací ubytování a podobně. Ten zájem je poměrně velký, větší než, dejme tomu, samozřejmě v těch
posledních letech ale srovnatelný s těmi předcovidovými obdobími a k vaší otázce přírodního sněhu od těch poloh, dejme
tomu, polovina areálu a a výš, to znamená, dejme tomu, 800 m 1000 m a výš, tak tam je přírodního sněhu třeba 70 80 cm a na
mnoha místech jsou i ty běžecké tratě upravovány, takže jak na skialpy, tak na běžky si myslím, že pokud teda bude nám pršet
zrovna za krk, což je doufejme jenom otázka těch dvou dnů, tak v tom zbytku to samozřejmě provozovat bude určitě možné.

Jak energeticky náročný je vlastně teď provoz skiareálů, když právě budeme srovnávat sám jste to zmínil s dobou spíš před
covidovou než s tou loňskou předloňskou sezónou?

Tak samozřejmě náročnost energetická tady je, jak na provoz lanovek vleků, tak i na technické zasněžování i za těch okolností,
které teď máme kolem sebe. Nepříliš optimálních samozřejmě energetická krize, inflace, válka, a tak dál, tak na druhou stranu
ta střediska, tak jak my jsme měli možnost zjistit, se budou připravovat na 100 %. To znamená, že určitě nebudou šetřit na
přípravě těch sjezdových tratí, anebo na provozu lanovek a vleků budou muset šetřit a omezit ten, dejme tomu, energetický.

Tu.

Energetickou náročnost v některých věcech, které nejsou tak, vidět ale si nějak si s tím poradí, protože naštěstí, jak pro malé a
střední podniky, tak i nedávno pro velké podniky se ceny od 1. 1. zastropují, takže nějak si s tím budou muset poradit, byť to
samozřejmě nebude jednoduché, protože i tak ty ceny jsou 2× 3× někdy i 4× vyšší než třeba loňském a na roce.

Jak moc se to promítne právě do cen třeba skipasů?

My jsme to spočítali před sezónou na nějakém vzorku 35 největších lyžařských areálů a vychází to zhruba okolo 10 a 15 % na
navýšení oproti předchozím letům. Je to samozřejmě určité navýšení v řádě v řádu desetikorun, na druhou stranu je to pořád
pod hranicí inflace a rozhodně se do toho nepodaří samozřejmě promítnout všechny ty navýšení vstupů, ať už jsou to energie
nebo nebo mzdy a podobné věci, takže ta ekonomika určitě tomu nebude tak dobrá. Na druhou stranu i v rámci tohohle
navýšení cen díky rozvíjejícímu si prodeji-li skipasů je možné si nějakým způsobem najít ty slevové akce nebo i na střediscích
už jsou tzv. flexi ceny, neboli letenkové ceny, kdy pokud si zákazník koupí ten svůj dvou třídenní skipas, dejme tomu, s
předstihem, tak může někde ušetřit 10, 15 ale někdy i20 a víc procent.

Já vám děkuju to byl Libor  knot  ředitel asociace  horských  středisek  České republiky ke startu zimní sezóny nebo té hlavní
části zimní sezóny v horských střediscích přeju pěkný den.

Děkuji a doufám, že se potkáme na horách. Na shledanou.

Nový den
TV , Datum: 20.12.2022 , Zdroj: CNN Prima News , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Sledovanost pořadu: 0 ,
Pořad: Nový den 08:00 , AVE: 0,00 Kč , Země: Česko , GRP: 0,15
Beey, 
Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io).

mluvčí 
No a našeho kolegu Vláďu procházku jsme.

Vyslali ke kádi plné kaprů i s podběrákem.

Předpokládám i s podběrákem, protože Vláďa by nám měl ukázat, jak správně toho kapra vykochat.

No ještě předtím zprávy a Šimon Pilek.

Šimon Pilek, redaktor 
Čtvrtek 20. prosince svátek má Dagmar a hodiny právě ukazují 8 hodin a 25 sekund. Toliko klíčová fakta pro úspěšný start
dnešního dne a teď ještě navrch přidám zpravodajský souhrn dobré ráno.

mluvčí 
Námraza komplikovala v noci dopravu živě se podíváme do východních Čech.Andrej Babiš by v debatách pohořel myslí si to
komentátor Martin Schmarcz a Vladimír Putin podporuje výcvik běloruských posádek váleečných letadel schopných nést
jaderné zbraně.Stále platí výstraha před nebezpečnými klimatickými jevy, kterou vydali meteorologové už včera podle nich
hrozí na velké části území České republiky ledovka a ve vyšších polohách sněhové jazyky, jaká je situace na východě Čech, to
ví reportér Bohuslav Štěpánek. Bohuslave, přeji ti dobré ráno způsobili ledovka a sněhové jazyky v Královéhradeckém nebo
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Pardubickém kraji nějaké vážnější komplikace.

Bohuslav Štěpánek, redaktor 
Dobré ráno tady na východě Čech se žádné drama nekoná alespoň podle zpráv od hasičů ti v Pardubickém kraji právě teď
dokončují vyproštění autobusu který, řekněme, sjel do příkopu nikomu z cestujících, kteří už jsou venku už jsou na cestě pryč
nic se nestalo. Další 2 komplikace objevily se na na silnici mezi Nasavrky a trhovou Kamenicí na Chrudimsku, kde havarovala 3
auta, ale opět šlo jen o tzv. plechy tedy nehodu bez vážnějších následků. Je to vlivem sněhových jazyků, které se tam objevily v
několikacentimetrové vrstvě, no a pak také byla hůře sjízdná a stále zatím asi ještě je silnice mezi Litomyšlí a Svitavami, jinak
silnice v nižších polohách hlavně ty hlavní tahy jsou většinou, jak je vidět i tady v Hradci Králové holé suché nebo mokré sjízdné
poměrně dobře. Samozřejmě, že ve vyšších polohách musí řidiči počítat SUŠ avizovanou námrazou či ledovkou, anebo,
případně se sněhovými jazyky, ale jak jsem už řekl tady na východě Čech je situace poměrně klidná.

mluvčí 
Údržba silnic druhých a třetích tříd přichází na řadu až jako poslední, i tak potřeba mít se zvlášť na pozoru před ledovkou, tak
okomentoval aktuální dopravní situaci mluvčí Ředitelství silnic a dálnic Jan Rýdl, dodal také, že situace je horší v západní části
země.

Aktuální situace na české dálniční a hlavně silniční síti není vůbec růžová a prakticky všechny dálnice jezdí je pravda, že
dálnice spíše v západní části republiky je místy potřeba projíždět opatrně tam ještě ten vznik ledovky není vyloučený, i když
máme veškerou techniku venku. Je to především karlovarská D6, ta byla v noci uzavřená a potom plzeňská D5, nicméně
snažíme se alespoň dálniční tahy udržovat bezpečně sjízdné. Já jsem aktuálně na dálnici, kde jedenáctá ta je krásněbezpečná
a plynulá a pokud jde o silnice nižších tříd, tak samozřejmě tam to riziko je vyšší na silnicích třídy, pro zvláště v Ústeckém nebo
severomoravském kraji Moravskoslezském tedy, tak je třeba mít dopředu dopravní informaci, které silnice nějakou potenci k k
problému, jinak bych varoval určitě před silnicemi druhých a třetích tříd, protože ty přicházejí na řadu, pokud jde o zimní údržbu
a tedy posyppa soant až jako třetí nebo čtvrté v pořadí, takže tam je určitě třeba buď maximální porce opatrnosti nebo předem
dopravní informace, ale varuju, že pokud někde budete shánět dopravní informace, tak o silnicích druhých a třetích tříd v tuto
chvíli těch aktuálních konkrétních informací je pomálu.

Jedu nízkorozpočtovou kampaň a těším se na debaty. To řekl v našem vysílání kandidát na prezidenta Tomáš Zima. Podle něj
je nejdůležitější vlastnost prezidenta zdravý selský rozum, a proto chce vést otevřený dialog.

Jsou tady samozřejmě obavy. Válka je 300 400 km od nás, tak to je samozřejmě nějaké nebezpečí, které lidé podvědommě
vnímají, ale ta spokojenost, já myslím, že se od lidí od lidí vytrácí a je to otázka té inflace energetické krize, která na řadu lidí a
teďka velmi silně dopadá. Tady je ten problém, že řada lidí spolu nemluví, anebo si nevyměňuje názory a nejsou často schopni
ze svého názoru někdy trošku slevit, protože jediná cesta je se domluvit a ta domluva a dohoda vede vede ku prospěchu a k
tomu je třeba jaksi vést ten dialog otevřeně. A někdy teda řeknu i třeba bez těch bez těch médií v klidu a bez emocí a hledat
nějakou vizi České republiky, kam se má Česká republika posunout, protože to není o tom, že teď schválíte zákon a za 3 roky
ho sněmovna znovu zruší, tak to je bych řekl takové kyvadlo zprava doleva a k tomu je právě třeba té dohody a jednání a role
prezidenta je dávat ty lidi k tomu stolu.

Andrej Babiš by v debatách pohořel. Proto po vzoru Miloše Zemana s ostatními kandidáty nejde do přímého konfliktu. To si o
kampani bývalého premiéra myslí komentátor Martin šmarc, dodal také, že původním kandidátem, kterého chtěl Miloš Zeman
podpořit původně vůbec nebyl předseda hnutí ANO, ale šéf odborů Josef Středula.

Miloš Zeman musel podpořit Andreje Babiše, no původně zkoušel, že by si vybral jiného favorita Josef Středulu. Bylo to v době,
kdy Andrej Babiš ho skutečně naštval tím, že nechtěl být premiérem, že nevzal to pověření. Věděl, že by dopadlo špatně, ale
Miloš Zeman to bral svým způsobem jako zradu vybral si Josefa Středulu, ale ukázalo se prostě v tom souboji populistů. Větší
bere Josef Středula jakkoliv pro mnohé z nás se může zdát jako tvrdý odborový předák, tak prostě proti Andrej Babišovi je
měkký a tito voliči prostě dávají přednost Kovářovi před kováříčkem. Oni mají pocit, že pokud je někdo ochrání před tou
takzvaně zlou vládou, jak oni si myslí, tak to nebude odborář Josef Středula Andrej Babiš a pak tu další věc. On by měl být tím,
kdo má to své jisté, on tam nemá v těch debatách, co získat. On tam může pouze ztratit, protože všichni vlastně by tam byli proti
němu tohle to prostě je pravda a druhá věc on ještě navíc od Miloše Zemana, který ale také do těch debat nejezdil a z těch
samých důvodů, protože se připravil vlastně už na druhé kolo, tak na rozdíl od Miloše Zemana. Andrej Babiš v těch debatách
není dobrý, on je špatný, jemu to stačí na to voličské jádro, ale pro tu prezidentskou volbu by to nebylo dobré, dá se
předpokládat, že v těch debatách, ačkoliv by ho připravili na ty debaty, on by nepochybně vyhořel, on má poměrně nepříjemný
projev a dost snadno hlavně se nechá takzvaně vytočit a pak skutečně na na ty voliče, které potřebuje získat. To znamená ne
ty úplně přesvědčené on nepůsobí.

Německý soud by dnes měl vynést rozsudek nad bývalou sekretářkou v nacistickém táboře stuthof sedmadevadesátiletá
furchnerová se zodpovídá z napomáhání k vraždám více než 11 000 vězňů. Obžaloba pro ženu požaduje podmíněný trest ve
výši dvou let. Obhajoba ji chce zprostit viny. Bývalá administrativní pracovnice je z zřejmě posledním člověkem, který je kvůli
zločinům souvisejícím s druhou světovou válkou a holocaustem souzen.Evropská unie zastropuje ceny plynu v případě jejich
výrazného růstu na 180 eurech za megawatthodinu, což je v přepočtu 4 360 Kč. Podmínkou je, že cena plynu bude 3 dny po
sobě nad touto hranicí. Dohodly se na tom členské státy sedmadvacítky proti bylo pouze Maďarsko. Opatření má začít platit
15. února.

Jsem velice rád, že české předsednictví vyřešilo tento poslední problém v té skládačce cen energie. Dokázali jsme, že.EU Se
se dokáže dohodnout. Nebyla to jen naše povinnost se dohodnout.Kterou nám zadala Evropská rada, ale také to byla naše
povinnost vůči občanům a podnikům, kteří od nás očekávali reakci.

Íránské dodávky bezpilotních letounů Rusku jsou součástí teroristické internacionály, to řekl ukrajinský prezident Volodymyr
Zelenskyj ve svém pravidelném video projevu podle něj musí být obě země hnány k odpovědnosti. Uvedl také, že ukrajinské
obraně se daří část z nich zneškodnit na závěr vyzval gruzínské úřady k umožnění převozu uvězněného politika sakašviliho do
zahraničí na lékařské vyšetření.
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Jan Povýšil, redaktor 
Chtěl bych se obrátit na všechny naše přátele a spravedlivé lidi v Gruzii. Pravděpodobně všichni mohli vidět, v jakém
zdravotním stavu se nyní nachází Michael Saakašvili. Je třeba projevit milosrdenství zejména v předvečer Vánoc. To, co se
nyní dějechailovi je krutost ATA do Gruzie nepatří, je třeba to zastavit, prosím, přijměte rozhodnutí, kterému může zachránit
život, převezte Michaela sakašviliho do některé z klinik na Ukrajině do jiné evropské země nebo do Spojených států. Je nejvyšší
čas učinit tento dobrý krok?

mluvčí 
Nehodláme pohltit náš sousední stát to prohlásil ruský prezident Putin během své návštěvy Běloruska. Zároveň také podporuje
návrh prezidenta Lukašenka na výcvik běloruských posádek válečných letadel schopných nést jaderné zbraně. Plán na
modernizaci běloruských letadel oznámily oba státy už začátkem tohoto roku.

V průběhu našich jednání jsme podrobně diskutovali o vytvoření jednotného obranného prostoru a zajištění bezpečnosti státu.
Věřím, že je možné realizovat požadavky běloruského prezidenta o přípravě posádek letounů běloruské armády, ty už byly
upraveny pro možné použití letecké munice se speciálními bojovými jednotkami se.

Dopravu v Česku i v úterý ráno komplikuje ledovka a déšť namrzlé silnice a řidiči by tak měli být obezřetní, kde konkrétně jsou
nějaké komplikace komplikace, tak to vám právě teď ukážeme.

No, a právě předpověď počasí každý den hodně netrpělivě vyhlížejí všichni lyžaři, protože druhou prosincovou sobotu se
otevřely téměř všechny zimní areály v Česku, jak je to, ale třeba s cenami.

A to nejen za lyžování ale také například za ubytování nebo stravu.

Dá se sehnat volný pokoj, například i na Silvestra ne na to nám odpoví ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot ,
kterého vítáme ve vysílání. Dobrý den.

Dobré ráno všem pane knoto je to jenom pár dnů, co tedy začala ta zimní sezóna, tak jak zatím hodnotíte začátek.

Sezóny?

Já myslím, že to můžeme hodnotit pozitivně, protože na začátku prosince nám přálo počasí, ať už teda přírodní sníh, kterého
jste si užili i vy mimo hory, tak zejména mrazy, které dovolují zasněžovat, a proto jak jste říkali už většina středisek funguje a
připravují se na Vánoce, kdy potom si myslím, že otevřou úplně všechny, protože ty podmínky jsou opravdu velmi dobré, a to,
co jsme měli možnost vidět během těch dvou víkendů, které začínali, ať už okolo desátého, anebo 16. prosince, tak ten zájem o
hory skutečně je a v některých místech bylo opravdu docela návštěvnost vysoká.

Řekněte nám, jak moc střediska modernizovala a investovala do té nové sezóny, nebáli se třeba majitelé areálu právě těch
investic?

Tak my jsme byli až trochu překvapeni tím číslem, protože to bylo přes 3 čtvrtě miliardy. Před touto zimní sezónou, což je, dá se
říct, průměr a po těch covidových letech a samozřejmě s očekávání té letošní sezóny, která nebude jednoduchá kvůli
energetické krizi kvůli inflaci válce a podobným věcem, takže ty investice byly, jsme tomu rádi. Samozřejmě je to trošku na úkor
jaksi úvěrování a leasingování a podobných věcí a střediska ještě nejsou určitě v kondici tak, aby se zotavila po covidu, to
bude ještě pár let trvat, ale ty hlavní disstice udělány byly a za to jsme rádi.

Po, kolik procent tedy museli zimní areály zdražit, kolik si připlatíme, například za skipasy?

Tak my jsme to spočítali na vzorku 35 největších areálů, kde to zdražení je někde od 10 do 15 %, což si myslím, že je relativně
únosné, protože to je v podstatě i pod hranicí inflace. Je nutno říct, že do takovéhoto zvýšení samozřejmě nešlo promítnout
všechno to navýšení vstupů, ať už jsou to energie platy či jiné věci, takže to bude trošku na úkor ekonomiky samozřejmě těch
areálů, ale je to samozřejmě nějakým způsobem dáno i tou kupní silou a očekáváním, čili tak, aby ta cena byla pořád příznivá a
samozřejmě platí, že se diverzifikují ty ceny, protože se zvyšuje množství areálů, které prodávají dopředu online a tam se
otvírají ty možnosti toho, jak koupit dopředu ten skipas. Koupit si ho, dejme tomu, i mimo víkend a ta flexibilita cen je tam
opravdu velká a doporučuju určitě kupovat online, protože tam je to někdy 15 % levnější než přímo na pokladně.

Vy jste zmínil, že to zdražení není tak výrazné, ale přece jen český zákazník, potažmo český lyžař je vnímavý, tak nemůže se
stát, že by ho to navýšení cen českých skipasů o něco odradilo a poslalo spíše do zahraničí na zahraniční hory do.

Alp. Já.

Si to nemyslím, protože ta situace, co se týče, například těch energií, je podobná úplně všude v těch nejbližších konkurenčních
oblastech, jako jsou zejména Alpy, tam k tomu zdražení přistoupili úplně stejně. Minimálně o těch 10 %, takže to roste v
podstatě z té základny, která je pořád jiná. My máme pořád, dá se říct, v průměru ty ceny o polovinu levnější, a to nemyslím
jenom skipasy, ale je to i například guláš nebo pivo, takže ono se nedá brát ty naše 23 střediska a ty vzít, že to jsou ty, kterými
budeme porovnávat alpa Alpy a pokud se podíváme na průměr v České republice, taková ta běžná třeba 10 největších
středisek, tak samozřejmě ty ceny jsou pořád výrazně nižší.

A jak je to teď na konci prosince, například s ubytováním hlásí hoteliéři plno a dá se místo na Silvestra?

Tak v téhle oblasti panuje takové, řekl bych, optimistické očekávání, protože ty bukace se vyvíjí zatím relativně velmi dobře, což
jsme rádi. Zvyšuje se zejména i podíl návštěvníků ze zahraničí, což poslední roky z logických důvodů kvůli covidu nebylo možné
a na Silvestra jsou vyprodané takové ty úplně nej Top lokality, kdy je to příznivý, dejme tomu, hotel přímo na sjezdovce a nebo
takové ty jaksi nejlepší poměrce na výkon a podobné kategorie ubytování, takže tam už to bude obtížné něco sehnat, ale určitě
se nedá říct, že by Vánoce, anebo Silvestr byly úplně vyprodané. Určitě si myslím, že diváci si najdou, pokud se rozhodnou je
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na hory místo, kde ubytování seženou.

Tak a mluvili jsme o dostupnosti ubytování během svátků, ale jak je to s cenami, jak moc museli hoteliéři zdražovat, s čím musí
zákazníci počítat?

Tak tady je to podobné jako s těmi skipasy samozřejmě, jak ubytování, tak stravování šlo nahoru. Zase zhruba je to na úrovni
té inflace, čili není to žádná super Pecka v tom, že by to stálo 2× tolik to určitě ne a dál na druhou stranu se dá říct, že málokde
se podařilo udržet ty loňské ceny. Je to logické, vidíme to všude kolem sebe, takže nic dramatického a myslím si, že to
odpovídá tomu, na co ten zákazník byl zvyklý a není to tak, že by nějak úplně přijel na hory a říkal si tady je něco divně. Tady
to ubytování stojí víc myslím, že v rámci toho, co se děje kolem nás, si toho ani nevšimnou.

Pane knote, vy žijete ve Špindlerově Mlýně, tak nám prozraďte, jaké jsou podmínky momentálně tam pro lyžaře?

Tak tady to pořád vypadá dobře, je venku -4 to znamená ta obleva, kterou jste i v počasí trošku avizovali, se chystá na nějaký
čtvrtek. Pátek chvíli bude asi nad nulou a pravděpodobně tam bude i nějaká dešťová srážka, ale naštěstí to zatím vypadá, že
by to mohlo trefit tyto 2 dny těsně před Vánoci a od Štědrého dne dál. Je ta předpověď zase velmi relativně příznivá, tam už to
znovu padá do minusových teplot, anebo tam minimálně už nebudou srážky a tudíž je to tady teďka optimistické pořád na
stromech leží sníh ještě nepřišel nějaký deštík nebo něco takového a je tady, konkrétně třeba ve Špindlu v provozu přes 10 km
středisek sjezdovek. Obě střediska fungují, takže můžu pozvat diváky určitě na hory.

No špidl je jedním z těch nejvyhlašenějších středisek v Česku, tak třeba, na kolik by nás tam teď vyšel den lyžování třeba
během té hlavní sezóny kolem svátků kolem Vánoc.

Tak to se přiznám, že to.

Úplně v hlavě nemám. Ty ceníky pohybuje se to podle mě na pultu od 990 Kč až do nějakých 1400 a je to závislé, protože ve
Špindlu už delší dobu fungují tzv. flexi ceny, kdy si to koupilupíte. To znamená, pokud si divák koupil, dejme tomu, třídenní
skipas i třeba mezi svátky někdy před měsícem, tak ho to může vyjít spíš někde k té dolní části, jak jsem o ní mluvil 800 900 Kč,
ale pokud přijde na pokladnu a v tuhletu chvíli a bude si chtít třeba koupit jednodenní skipas, tak si myslím, že to může lézt až
někde k těm 14 stovkám, takže bych doporučil trošku plánovat i tady v tomhle tom ohledu a aby ta cena byla příznivější.

Naším hostem byl ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot . Moc vám děkujeme a užijte si lyžování u vás ve.

Špindlerově.Mlýně. Já Děkuju za pozvání a všechny zvu na hory. Mějte se.

No a kromě hor sněhu a lyžování je symbolem Vánoc pochopitelně i český kapr.

No a jak ho správně vykuchat, tak na to jsme vyslali, nebo to nám ukáže náš kolega Vláďa Procházka, protože ten je prý
odborník.

Na to si počkejte hezké ráno.

Odpoledne na Rádiu Z
RÁDIO , Datum: 16.12.2022 , Zdroj: Rádio ZET , Zpráva: 1 , Infotype: Nepojmenováno , Datum importu: 01.01.0001 00:00 , Poslechovost pořadu: 0 ,
Pořad: Odpoledne na Rádiu Z 16:00 , AVE: 2 250 450,00 Kč , Země: Česko , GRP: 0,01
Beey, 
Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io).

mluvčí 
Těžba černého uhlí v dole ČSM bude pokračovat až do roku 2025 primátor hlavního města se podle zastupitelů zvolí až v
únoru. Evropská unie hrozí Twitteru sankcemi kvůli blokování účtů novinářů v noci bude zataženo teploty klesnou na -7
stupňů.Těžba černého uhlí dole ČSM na Karvinsku bude pokračovat až do konce roku 2025 na dole ČSM sever ve Stonavě to
dnes oznámili ministr financí Zbyněk Stanjura z ODS a předseda představenstva těžební společnosti OKD Roman Sikora. Důl
ČSM je posledním, kde podnik černé uhlí těží podle původních plánů tam měla těžba skončit letos. V červnu se ale rozhodl o
prodloužení minimálně do konce roku 2023. Pražský zastupitelé ve čtvrtek nezvolili primátorem lídra spolu Bohuslava svobodu z
ODS. Po mnohahodinovém projednávání volbušili do zasedání 9. února 2023 přerušení volby primátora podpořilo 55 z
celkových 65 zastupitelů hlavního města. Spolu se původně domluvila s hnutím ANO, že zvolí primátorem právě svobodu, ale
zbylých 10 radních volit nebudou. Spolu a ano chyběl 1 hlas, protože proti dohodě se postavila radní Hana Kordová
Marvanová za koalici spolu, které vadí způsob volby. Proti se postavili také Piráti Praha Sobě a pro volbu nehlasovala ani SPD
Hana Kordová Marvanová ve vysílání rádia z vysvětlila, proč volbu Bohuslava svobody nepodpořila.

A nebylo to vyjádření nedůvěry všemu lídrovi doc. Svobodovi to jsem jasně říkala jsem to včera prezentovala veřejně, že jeho
podporuji, ale myslím si, že i pro ni by bylo dobré, kdyby jako primátor byl zvolena na základě dokončení těch jednáních nejlépe
na vládní půdorysu, aby vznikla stabilní široká většinová koalice, která bude schopna začít zase rychle stravovat město.

Veterinární správa zjistila ptačí chřipku v malochovu v proečném na Žďársku s patnáctky slepicemi a sedmi kachnami. Tento
měsíc jde o sedmé ohnisko v Česku. Ve středu pak státní veterinární správa plošně zakázala venkovní chov drůbeže. Právě
kvůli ptačí chřipce chovatelům drůbeže s výjimkou běžců a holubů veterináři nařídili umístit chované ptáky do budov a tam, kde
to není možné. Maximálně omezit kontakt chované drůbeže s volně žijícími ptáky.Evropská unie pohrozila společnosti Twitter.
Sankcemi kvůli tomu, že zablokovala několika novinářům účty na své sociální síti. Místopředsedkyně Evropské komise Věra
Jourová označila krok firmy Elona Muska za znepokojivý. Tvrdě ho kritizují i jiné země. Podle Německa není možné svobodu
tisku libovolně zapínat a vypínat a výhrady má i Británie.Slovenská prezidentka Zuzana Čaputová odvolala vládu premiéra
edarda Hegera, které včera sněmovna vyslovila nedůvěru. Čaputová pověřila dosluhující kabinet výkonem funkce s omezeními
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pravomocemi. Slovenská hlava státu pak dala premiérovi v demisi termín, aby do konce ledna spolu s politickými stranami
učinily všechny kroky, které jsou potřebné k předčasným volbám. Ty žádá uspořádat ještě v prvním pololetí roku 2023
slovenský politolog Grigorij Mesežnikov mluvil ve vysílání rádia z o tom, co vedlo k pádu tamní vlády.

Zatím stojí velký problém slovenské politiky turnaj v posledních dvou letech, a to je.Nastavení Igora.

Matoviče na takovou.

Formou vládnutí takový způsob vládnutí, že buď on zůstane ve vládě, anebo prostě nebude ani.

Vláda na.

Judista Lukáš Krpálek kvůli zranění třísla, kterému na začátku prosince znemožnilo boj v semifinále grandslamu v Tokiu
předčasně ukončil sezónu. Nebude startovat příští týden na turnaji Masters v Jeruzalémě.

16 hodin A5 minut to je aktuální čas tak následující půlhodina bude nabitá různými tématy mám tady připravené celkem 2
rozhovory půjdeme na hory podíváme se, jak jsou na tom lyžařská střediska, dá se předpokládat, že potom sněžení celý tento
týden, kdy je sněhu docela dost i v nížinách to na horách asi bude 1 paráda, no a ještě předtím se podíváme na méně
příjemnou záležitost, a to sice na Ukrajinu na další ostřelování mluvit budu s Jiřím šedivým generálem, který byl také dříve
náčelníkem generho štábu je pátek 16. prosince a tady je písnička not fir.

No fér, tak se jmenuje písnička, která právě doznívá ve vysílání rádia z Ukrajina hlásí další rozsáhlý vzdušný útok ruských sil na
svou infrastrukturu. Kyjevem otřásly výbuchy exploze byly hlášeny i z jiných míst některá města se podle úřadů ocitla bez
elektřiny úder poškodil 9 energetických zařízení, řekl to podle agentury Reuters ministr energetiky Ukrajiny Herman haluščenko
na aktuální dění na Ukrajině se teď podívám s generálem a bývalým náčelníkem generálního štábu Jiřím šedivým. Dobrý den.

Dobrý den.

Protivzdušná obrana sestřelila 60 ze 76 ruských střel to později uvedl náčelník ukrajinského generálního štábu Valerij zalužny,
takže to znamená, že funguje ta obrana podle vás dobře?

Ta obrana funguje relativně dobře. To je bezesporu pravda, na druhou stranu já si myslím, že kdyby sestřelit takové vysoké
procento raket, případně bezpilotních prostředků, tak nemůžou být ty následky tak fatální určitě sestřelit velké množství ale
nesestřelili tak velké množství, aby nezpůsobilo tak rozsáhlou škodu, o které potom následně reportovali.

Takže myslíte, že to je trochu nadnesené ta čísla.

Já si myslím, že to je zřejmé, že to je nadnesené, ale to neznamená zuby se s tím snížil význam a schopnosti protivzdušné
obrany. Ukrajiny to v žádném případě ne, ale z toho, řekněme, pohledu, který zhodnotí za prvé tu informaci, kterou nám
poskytoval gen z lužny, a to, jaké má dopady nebo bombardování, tak je vidět, že tam asi pravděpodobně jec určitá
nepřesnost.

V Pronnet řekla, že Rusové připravují zhruba 200 000 čerstvých vojáků a že se znovu pokusí dobýt Kyjev, myslíte si, že mají na
to dobýt Kyjev a že mají 200 000 čerstvých vojáků, jsou to ti lidé z té mobilizace, která byl.

Taky za prvé to jsou lidé z té mobilizace, kterou své provedli a za druhé to už jsou vojáci, kteří byli, kteří byli povoláni k výkonu
vojenské základní služby a jsou po výcviku tagenál za lužny tam zhodnotili situaci. Myslím myslím velmi zase na z tohoto
pohledu reálně, že Rusové se možná pokusí o znovu dobytí Kyjeva, ale zároveň také řekl, že se jim to nepovede a já si myslím,
že v tomto případě má pravdu 10 000 vojáků, kteří Rusové momentálně připravují. Bude určitě se snažit posílit pro pro
bachmuů a za úkol ovládnout tuskou oblast a část budou na nějaký vedlejším směru, což může být k tomu, aby byla odpoutána
určitá část ukrajinských sil od toho hlavního směru, který Rusové potom používat.

Chystá se mimo jiné myslíte i nějaká ukrajinská ofenzíva nebo Ukrajinci už nemají kde brát?

Já si myslím, že zcela zřejmé, že i Ukrajina připravuje ofenzívu ostatně je to přirozené a mimochodem je několikrát už i
deklarované. Ukrajinci samozřejmě, že mají také za sebou poměrně velké ztráty, zase to je věc, se kterou musíme počítat a byť
to Ukrajinci neříkají, tak přece jenom je zřejmé z vedení té intenzivní bojové činnosti na jedné i na druhé straně taky státy jsou
velké, ale určitě se připravuje ofenzíva a i když možná, že bude na severu zase provedený nějaký kladný manévr, ten hlavní
směr ten bude směřovat na tom směru Záporoží. Krym, jestli se mezitím bude bojovat melitol, to nevím, ale v každém případě
směr na Krym bude asi určitě tím jedním z hlavních operačních směrů, který Ukrajinci otevřou a o to určitě připravené a velmi
dobře zabezpečené.

A jak se může projevit počasí a zima většinou v historii platilo, že zima nahrávala spíš Rusům, bude to platit i tentokrát nebo v
případě střetu s Ukrajinci. To vlastně je, řekněme, 11, no je to 1 jedno, protože, protože i Ukrajinci jsou zvyklí bojovat v
takovýchto podmínkách. Mají ostatní připraveny ta technika, která je vlastně původně stejně tak sovětské provenience, ta
vždycky byla připravována na vedeníbalovéových činností v takovýchto podmínkách, takže z hlediska pohotovost si myslím, že
Ukrajinci jsou také tak dobře připraveni a navíc zřejmé, že vybavení osobních vybavení vojáků a taková ta podpora v té
logistice zimního období je na Ukrajině zcela zřejmě lepší, byť je to s podporou západních států, takže z tohoto pohledu, myslím
si, že to budou mít obě strany přibližně stejné s tím, ale že musíme počítat s tím, že Rusové se budou ještě snažit asi nějakou
dobu těmi dílčími taktickými útoky vyčerpávat ukrajinskou obranu si mezitím si získávat čas na docvičování těch povolaných
záloh a nastupující Francie.Ruský prezident Vladimir Putin v pondělí pojede do Minsku, kde se sejde s běloruským prezidentem
Alexandrem Lukašenkem. Co z té schůzky může vzejít? Mohlo by se Bělorusko zapojit do.války Se si myslím, že a jsem o tom
přesvědčen od počátku Bělorusové přímo do těch běloových operací nevstoupí, ale je jasné a myslím si, že zase o tom se
důkazy, že poskytne podporu, například ve výcviku v současné době některým částem první tankové armády gardové, co je 1
věc. Druhá věc je to, že dávají k dispozici, například své letiště, případně prostředky pro opravu techniky a podobně, ale, že by
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se přímo zapojili. To si myslím, že si nezapojí, co může být výsledkem tohoto jednání. Za prvé intenzivnější podpora Ruska,
například opravou techniky, anebo nějakou výrobou, což si myslím, že by asi ru se poměrně hodně, anebo na to, že se bude
alespoň simulovat určitá část bojových aktivit ruských jednotek rozmístěných na běloruském území k tomu, aby vytvořily určitou
hrozbu a tím od uputaly část vojsko ukrajinské armády s tento směr. Přece jenom tam budou muset mít Ukrajinci také své
zabezpečení, i když pan gener založen taky dokonce se říká, že se ze severu se, ale je tam poměrně malá pravděpodobnost,
že se k ní Rusové odhodlají.A ještě se zeptám vlastně na ten výcvik Ukrajinců v Česku. Je to nějakých 800 vojáků, kteří se u
nás cvičí vzhledem k tomu, že se tady bavíme o poměrně velkých armádách. Jde o tisíce lidí, tak jak moc je to vlastně
významné číslo, když se vycvičí 800 lidí.

Tak za prvé je potřeba vidět, že necvičí pouze česká armáda, ale Poláci, na Britové, že jo, ta podpora je z několika států, není
to výlučně Česká republika cvičíme ty schopnosti, které Ukrajinci potřebují, ať už to může být velitelské orgány, ať už to jsou.
Specialisté využili specialisté pro ochranu proti zbraněčení, ženisté můžou to být radotechnici, záleží na tom, co bude ukrajinská
strana potřebovat a určitě i část těch vojáků, kteří budou působit v mechanizovaných vojscích, protože ukrajinská armáda
potřebuje odlehčit svým výcvikovým zařízením k tomu, aby se mohli ti nejzkušenější vojáci rovněž věnovat bojové činnosti na na
frontě, takže ti, kteří by byli vázáni na výcvik ve výcvikových střediscích na Ukrajině. Ty teď můžou být uvolnění a můžou plnit
své povinnosti na frontě a za ně tu povinnost přebírají státy Severoatlantické aliance, určitá část z nich mezi ně patří i Česká
republika.

Říká gen. Jiří Šedivý, bývalý šéf generálního štábu. Díky za to a přeji vám hezký den. Na slyšenou.

Taky děkuju, na shledanou.

Máme 2 minuty po čtvrté na 5 za chvíli se podíváme už na příjemnější téma, a to sice na sněhovou nadílku v horách na to, jak
to vypadá s lyžováním.Úplně to slyším takové to mlaskání těch lan a těch kladek na lanovkách a na lyžařských vlecích, a to je
ta atmosféra těch horských středisek, ač sám nelyžař, tak prostě mám rád tu vůni toho svařáku, případně nějakého grogu. K
tomu takovéto křupání sněhu, ten zvuk toho, jak se sunou ty lyže k tomu k té lanovce a k tomu takovéto CK CK Cvak na
lyžařském vleku, tak tak nějak to asi teď vypadá. Myslím, že už ve všech horských středisek střediscích v České republice,
ředitel jejich asociace Libor  knot  je s námi ve spojení, hezké odpoledne.

Hezké odpoledne všem.

Tak už jezdí všude všechny lanovky vleky už to všude mlaská sviští.

Tak krásně jste to popsal tu atmosféru. Není to ještě všude. Tenhle víkend se rozjíždí zhruba třetina těch areálů, to znamená
něco přes 30, dejme tomu, 35 míst v Česku. Je to napříč všemi pohořími od východu po západ, takže určitě ti, co už se
nemůžou dočkat, tak do toho místa, které mají nejblíž vyrazit, určitě můžou.

To znamená, tedy, že nejspíš asi najdu, kde si zalyžovat. Zeptám se na to, jestli se musí teď uměle zasněžovat, anebo
nasněžilo dost toho přírodního sněhu, který přece jen asi pro řadu lyžařů je prostě příjemnější než ten technický.

Tak ono je to mix, což.

Je optimální, to znamená, že ty mrazy, které byly v posledních dnech se samozřejmě využívají k výrobě technického sněhu, bez
kterého to dneska nejde. Ani u nás ani v Alpách, čili domíchává se tam určitě ten technický a spadlo takových 20 30 40 cm
podle toho, jak, kde přírodního sněhu, což je ideální ta kombinace, takže na těch sjezdovkách, které jsou otevřené, leží od 40
do 80 cm sněhu, takže tam ta vrstva už je velmi v pohodě.

Kde jsou tedy teď nejlepší podmínky?

Tak, řekl bych, že nejlepší podmínky jsou všude tam, kde je otevřeno, což třeba na tom serveru Holiday info cz je krásně vidět,
protože tam, kde zadávají data. ti na jednotlivýli pro, takže tam je od fajfkováno zeleně, kdo jede a modře, kdo jede jenom o
víkendu a případně červený Křížek, že zatím nejsou v provozu, ale co se týče délky třeba sjezdovek, tak nejvíc tratí je
připraveno v Krkonoších. To znamená Špindlerův mlýň má okolo devíti kilometrů Černá Hora pecky s pecí dohromady třeba 13,
ale Dolní Morava má skoro 5 Karlov má přes 3 bílá 2 km Klínovec 3,5 kilometru a všechny ty ostatní dalších 30 má okolo těch
třeba 1,5 2 km sjezdovek, takže určitě se tam vyřádit dá.

Předpokládám, když tak hezky sněžilo skoro celý týden, tak, že asi už budou i nějaké běžkařské stopy.

Já myslím, že ano, tam na to jsou zase trošku jiný servery, které to sledují a kde je vidět i pohyb těch strojů, takže je potom
poznat, která trať byla upravena. Nebudou to spíš ty vrcholovější partie, protože samozřejmě toho sněhu není až tolik, aby se
na to dalo vjet stroji, protože ten stroj ta mašina potřebuje samozřejmě nějakou vrstvu, jinak by to spíš zničila, než tomu
pomohla, ale určitě i běžecké tratě na nějaké připravené budou.

Zeptám se na ty běžecké tratě, jak tam to vlastně je s tou údržbou těch stop, protože logicky chápu, že to není, v uvozovkách
takový byznys pro vás, když lidé jezdí na sjezdovce, platí za ten vlek, tak z toho jsou jsou peníze. U těch stop tam se o to
většinou starají obce nebo kdo vlastně to tak.

Většinou prohrnuje. Je to, jak.

Říkáte, je to prostě bezvýdělečná činnost u nás je pár míst, kde je třeba dobrovolný příspěvek, který prostě přes nějaký QR
kód můžete poslat tomu provozovateli, ale nikde se nevybírá nějak tak úplně vstupné, takže je to opravdu na těch jednotlivých
obcích spolcích a samozřejmě v těch větších horách, kde fungují skireály, tak je to na těch skiareálech, protože samozřejmě
obce kraj se snaží nějak podporovat tu úpravu tratí. Třeba je to v řádu nevím statisíců v rámci jednoho pohoří, ale ono to stojí
někdy až desítky milionů, takže ten zbytek musí ty provozovatele nějakým způsobem zasaturovat ze svého, a právě proto, že
tam je trošku disproporce, protože samozřejmě je to nevýdělečná činnost, tak se snažíme o nějakou úpravu, která by mohla
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přijít v rámci nějakého zákona provozu o podpoře cestovního ruchu, kde právě pro ty nevýdělečné věci, jako je úprava
běžeckých ztratí nebo třeba skibusy a podobně se najde nějaký systém a zdroj financování.

Máme tady už vyhlášenou vlastně lavinovou předpověď nebo lavinové nebezpečí v Krkonoších dvojka v Jeseníkách jednička,
takže zatím docela nízké. To asi pro lidi, kteří jsou na sjezdovkách nic neznamená.

No na sjezdovkách určitě ne, v tom volném terénu je spíš jiné nebezpečí, oni pořád jaksi nepochopili mnozí naši návštěvníci, že
nejdou po někde Václaváku nebo jiném náměstí, ale že jsou opravdu v horách a vezmou s sebou. Klidně i třeba tří čtyřleté děti
na túru prostě, kde je 30 cm nového sněhu a potom velmi často okolo čtvrté hodiny zvoní telefony na horských službách a
potřebují pomoc, protože jsou pouze vyčerpaní. Není to nic zásadně nebezpečného, ale na druhou stranu podceňují velmi to,
že teď ten sníh je opravdu čerstvý, že se v něm rozhodně teda nedá chodit bez nějakých běžek nebo jiných nástrojů, které
usnadňují pohyb na sněhu.

Zeptám se právě na tu horskou službu, když se stane už něco, člověk si ji zavolá, tak to je služba placená z daní nebo
zdravotního pojištění, anebo pokud ten člověk udělá nějakou chybu a je to tedy jeho vina, že k němu ta Horská služba musí jet,
tak musí něco platit v Česku?

Tak my se máme.

Dobře. V České republice, protože tady ten systém je skutečně placený ze státních peněz. Je to rozpočtu ministerstva pro
místní rozvoj, které má svoji kapitolu, kterou saturuje provoz a zásahy Horské služby. Pokud by došlo k něčemu vážnému, to
znamená opravdu poškození buď zdraví nebo majetku a mělo by pak smysl vymáhat potom, který to způsobil škodu, tak je to
otázka už spíš pojišťoven, které by pak nechtěli plnit, čili to se může stát, ale ty běžné věci je naprostá. Většina toho buď úrazů,
anebo prostě zásahu i třeba z důvodu toho, že si člověk Zala, protože je vyčerpaný, je s těmi dětmi prostě na chalupu už
nedojde, tak je hrazená státem v podstatě, když se to takhle řekne.

Říká ředitel asociace  horských  středisek  Libor  knot . Díky za to. Přeji vám hezký den. Na slyšenou.

Na slyšenou i vám. A na shledanou na horách.

Šestnácté 27 imag in Dragons jsou tady teď připraveni ve vysílání rádia z za tře minuty v půl další zprávy.
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